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2019Z15440 

Vragen van het lid Bisschop (SGP) aan de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over uitgedeelde boetes op grond van de 
Meststoffenwet(ingezonden 30 juli 2019). 

Vraag 1
Kunt u aangeven hoeveel boetes in het kader van de Meststoffenwet op basis 
van controles van de Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit (NVWA) 
onderscheidenlijk administratieve controles van de Rijksdienst voor Onderne-
mend Nederland (RVO.nl) in 2017 onderscheidenlijk 2018 uitgedeeld zijn? 

Vraag 2
Wat was het totaalbedrag van deze boetes in 2017 onderscheidenlijk 2018? 

Vraag 3
Kunt u daarbij aangeven wat de boetebedragen (totaal) en aantallen 
beschikkingen waren voor de verschillende soorten overtredingen (gebruiks-
normen, verantwoordingsplicht, mestverwerkingsplicht, hoeveelheidsbepa-
ling, etc.)? 

Vraag 4
Kunt u voor de in 2017 en 2018 opgelegde beschikkingen een verdeling 
geven van de hoogte van de opgelegde boetes (<2.000 euro, 2.000–15.000 
euro, 15.000–50.000 euro, >100.000 euro)? 

Vraag 5
Kunt u aangeven in hoeverre in 2017 en 2018 opgelegde boetes zijn gematigd 
door toepassing van het matigingsbeleid naar aanleiding van ingediende 
zienswijzen onderscheidenlijk naar aanleiding van ingediende bezwaren (met 
uitzondering van matiging vanwege overschrijding van termijnen)? 

Vraag 6
Als dergelijke matiging werd toegepast, wat was dan gemiddeld genomen 
het percentage waarmee de boete verlaagd werd? 
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Vraag 7
Kunt u inmiddels meer inzicht ingeven in de mogelijke oorzaken van de door 
RVO.nl geconstateerde stijgende trend in het aantal mestboetes dat opgelegd 
wordt?1 

Vraag 8
Wat is de stand van zaken met betrekking tot het aangekondigde onderzoek 
van de Commissie Deskundigen Meststoffenwet naar behaalde economische 
voordelen door fraude, de verhouding tot de boetehoogte en de regio’s waar 
economische voordelen relatief hoog zijn?2 

Vraag 9
Wordt in het genoemde onderzoek, zoals geadviseerd door de Auditdienst 
Rijk, ook gekeken naar eventuele differentiatie naar soort mest of soort 
grond?

1 Auditdienst Rijk; Onderzoeksrapport Onderzoek Sanctiebeleid Mestwetgeving; oktober 2018, 
p. 12

2 Auditdienst Rijk; Onderzoeksrapport Onderzoek Sanctiebeleid Mestwetgeving; oktober 2018, 
managementreactie (vanaf p. 21)

Tweede Kamer, vergaderjaar 2018–2019, Vragen 2


